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استفاده از ظرفیت شرکت مس ایران برای انتقال آب ارس به دریاچه ارومیه

استاندار آذربایجانشرقی با اشاره به تصویب طرح انتقال آب ارس به دشت شبستر و دریاچه ارومیه در هیئت دولت

گفت: باید از ظرفیت شرکت ملی مس ایران که در پروژههای انتقال آب در جنوب کشور مشارکت داشته، استفاده کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی خبر داد

استفاده از ظرفیت شرکت مس ایران برای انتقال آب ارس به دریاچه ارومیه

استاندار آذربایجانشرقی با اشاره به تصویب طرح انتقال آب ارس به دشت شبستر و دریاچه ارومیه در هیئت دولت گفت: باید از
ظرفیت شرکت ملی مس ایران که در پروژههای انتقال آب در جنوب کشور مشارکت داشته، استفاده کنیم.

به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، احمد علیرضابیگی در نشست ستاد اجرایی توسعه بخش کشاورزی استان، با اشاره به گزارش مرکز
تحقیقات کشاورزی و منابع طبیعی، اظهار کرد: باید با آمار و اعداد و ارقام ثابت شود که مثلاً نتیجه تحقیقات کشاورزی چه تأثیری در

صرفهجویی مصرف آب یا افزایش سطح زیرکشت داشته است.

وی با تأکید بر ارتقای بهرهوری در فعالیتهای حوزه کشاورزی، افزود: تحقیقات کشاورزی از سالیان دور انجام میشود، اما در عمل
تأثیری بر واقعیتهای کشاورزی ما نداشته؛ از این رو باید از مباحث فضایی فاصله بگیریم و نتیجه اقدامات خود را در عمل نشان

دهیم.

علیرضابیگی اذعان داشت: در اصل وجوب تحقیقات و ضرورت آن تردیدی نیست، اما باید دید که این تحقیقات چه تأثیری در زندگی
کشاورزان ما داشته است.

وی با بیان اینکه کشاورزان منفعت خود را به خوبی تشخیص میدهند، ابراز داشت: جهاد کشاورزی باید در زمینه ترویج دستاوردهای
تحقیقاتی و ترغیب کشاورزان به استفاده از روشهای نوین تلاش بیشتری نشان دهد و ما متخصصان و فارغالتحصیلان کشاورزی را

بر سر زمینهای کشاورزی ببینیم؛ نه در اتاقهای اداری.

نباید کسی ادعای بیکار بودن در جلفا کند

استاندار آذربایجان شرقی در ادامه با اشاره به گزارش جهاد کشاورزی مبنی بر واگذاری زمینهای دشت گلفرج به تمام متقاضیان بیکار
در شهرستان جلفا، گفت: با توجه به این گزارش نباید شاهد باشیم که کسی در این منطقه ادعای بیکار بودن کند و اگر چنین باشد

توفیق بزرگی برای آذربایجان شرقی حاصل شده است.

وی با بیان اینکه تمرکز دولتهای نهم و دهم در بحث تقویت زیرساختها و بهرهمندی عادلانه از فرصتها، تأثیر خود را در زندگی
مردم نشان داده، افزود: اکنون ما با جسارت اعلام میکنیم که به تمام افرادی که در منطقه جلفا بیکار شناخته شده و متقاضی زمین

کشاورزی بودند، زمین واگذار شده و همه آنها در قالب تعاونیهای کشاورزی، شاغل شدهاند.

علیرضابیگی تأکید کرد: ادامه این روند باید با جدیت بیشتر به ویژه در بخش شمالی استان به جهت احداث شبکههای پایاب سدها،
تعقیب شود و شیرینی این توفیق بزرگ را در زندگی تمام مردم استان شاهد باشیم.

وی با اشاره به طرح واگذاری اراضی کشاورزی شبکه پایاب قارلوجه و قشلاقازبک در شهرستان خداآفرین، افزود: این طرح نباید تحت
تأثیر فضای انتخابات قرار گیرد و واگذاری اراضی در آن با جدیت دنبال شود.

بانکها تمایلی به واگذاری تسهیلات منایع صندوق توسعه ملی نیستند

استاندار آذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان خود گزارش بهرهمندی بخش کشاورزی استان از منابع صندوق توسعه ملی را
امیدوارکننده ندانست و ابراز کرد: این موضوع را باید متولی بخش کشاورزی تعقیب کند؛ در غیر اینصورت بانکها چندان تمایلی به
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واگذاری تسهیلات از منابع این صندوق ندارند.

نسبت به بیمهری مجلس معترضیم

وی با بیان اینکه نسبت به بیمهری مجلس معترضیم، یادآور شد: اگر ادعای حمایت از تولید داریم یکی از نشانههای آن میزان
بهرهمندی از منابع صندوق توسعه ملی است؛ در حالی که مجلس این بهرهمندی را محدود کرده، به نحوی که ما از اجرای برخی
مصوبات دور چهارم سفرهای استانی نیز محروم شدهایم و این موضوع قطعاً بر فضای اقتصاد کشور در سال 92 تأثیرگذار خواهد بود.

وی همچنین با اشاره به تصویب طرح انتقال آب ارس به دشت شبستر و دریاچه ارومیه در هیئت دولت، خاطرنشان کرد: هیئت
وزیران اختیارات خود را در مورد این مصوبه به یک کارگروه تخصصی تفویض کرده و باید تلاش کنیم از ظرفیتهای موجود از جمله
همایش چهارم سرمایهگذاری و ظرفیت شرکت ملی مس ایران که در پروژههای انتقال آب در جنوب کشور مشارکت داشته استفاده

کنیم.

علیرضابیگی با بیان اینکه فضای انتخابات بر کشور حاکم است، اضافه کرد: انتظار ما این است که این فضا تأثیری در روند پیشبرد
طرحهای کشاورزی نداشته باشد و این طرحها را تا پایان فرصت خدمتگزاری دولت با قدرت و احساس مسئولیت بیشتر ادامه

دهیم.

استاندار آذربایجان شرقی در ابتدای سخنان خود نیز با گرامیداشت سالگرد رحلت بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی و قیام 15 خرداد
1342، گفت: این مناسبتها فرصتی برای یادآوری نعمت انقلاب اسلامی و تمام زحمتها و مشقتهایی است که برای عزت و

عظمت این انقلاب کشیده شده است و باید شکرگزار این نعمت باشیم.

رئیس جهادکشاورزی استان آذربایجان شرقی نیز در این نشست گزارشی از عملکرد ستاد اجرایی توسعه بخش کشاورزی استان ارائه
کرد.
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